
SZMK a Szent László Katolikus Általános Iskolában 

 

   2016-ban vállaltam el az iskola SZMK elnöki tisztségét, melyet egy kihívásként 

éltem meg. Még abban az évben elhatároztuk, hogy minden tanév őszén 

rendezünk egy jótékonysági bált, melynek bevételét az iskolára, a gyerekekre 

fordítunk. Elődöm, a Polgárné Lipták Editke által megkezdett és megálmodott 

utat folytattuk nagy szeretettel. Még ma sem hiszem el, hogy ez a kezdeményezés 

ilyen jól sikerült. Nagyon büszke vagyok arra minden szülővel együtt, amit 

elértünk. 

   2016-ban tartottuk első jótékonysági bálunkat, amelyen több mint 1,5 millió 

forintot sikerült összegyűjtenünk. A szülőkkel együtt megegyeztünk abban, hogy 

egy kondi park mennyire jó lenne az iskolának, a gyerekeknek. Ezzel is segíteni 

szerettük volna a testnevelés órákat, illetve bővíteni akartuk a gyerekek játékterét. 

Nagy öröm, hogy milyen szívesen használják a mai napig első megvalósult 

„álmunkat”. 

   2017-ben már tudtuk, hogy ezt a munkát folytatni kell, és egy újabb szép milliós 

feletti bevétel után egy háromállású extra hintaállványt sikerült felépíttetni az 

iskola udvarán. A hinták azóta is töretlenül „szállnak” a gyerekekkel.  

  2018 őszén ismét megtartottuk az immár hagyománnyá vált jótékonysági 

bálunkat. Tovább bővítettük az iskola udvarán már korábban elkészített játékok 

körét, így immáron harmadik bálunk bevételét is egy új játszólehetőség 

megvalósítására ajánlottuk fel.  Ennek köszönhetően 2019 tavaszán a gyerekek 

egy újabb álma valósulhatott meg, egy 25 méter hosszúságú drótkötélhinta az 

iskola területén. 830 ezer forintnyi összeget sikerült összegyűjtenünk. 

   2019 őszén folytatódott hagyományos jótékonysági bálunk. Az iskola 

vezetésével egyeztetve abban állapodtunk meg, hogy egy filagóriával gazdagítjuk 

tovább az iskola udvarát. Ez egy olyan része lett az udvarnak, ahol a gyerekek 



tanulhatnak egy tanóra keretében, napközis délutánt tölthetnek el, vagy csak 

egyszerűen egy játékos csoportfoglalkozáson vehetnek részt. Ezzel egy újabb 

álom vált valóra, amire a támogatóknak köszönhetően majd 1.5 millió forintot 

sikerült összegyűjteni. Sajnos a rendkívüli helyzet miatt a filagória megvalósítása 

a tavaszról a nyárra csúszott át.   

   2020 és 2021 őszén sajnos a vírushelyzet miatt nem tudtuk megtartani bálunkat. 

Az iskola vezetésével egyeztetve abban állapodtunk meg, hogy tavasszal még 

nem, de a következő tanév őszén szeretnénk újra megrendezni jótékonysági 

rendezvényünket. A bevételből természetesen újra az iskolánkat szerettük volna 

még szebbé tenni. 

   2022 őszén végre folytathattuk a közös munkát, újra megtarthattuk jótékonysági 

bálunkat. Az iskola vezetésével egyeztetve abban állapodtunk meg, hogy egy 

színpaddal gazdagítjuk tovább az iskola udvarát. Sajnos ez nem valósulhatott 

meg, hiszen egy ilyen beruházás sok-sok millió forintba került volna. Ezért kültéri 

eszközökkel gazdagítottuk iskolánkat. Két kültéri pingpongasztal érkezett meg, 

ami a szállítási költséggel együtt 1 millió 16 ezer forintba került. Ezzel egy újabb 

álom vált valóra, amire a támogatóknak köszönhetően majd 1.8 millió forintot 

sikerült összegyűjteni a bálon.  

A 2023 őszén tartott bálunk szintén majd 1,8 milliós bevételéből 2024 tavaszán 

valósítottuk meg következő tervünket. Négy asztalpad-garnitúrával és két 

mókuskerékkel gazdagodott az iskolánk a gyerekek legnagyobb örömére. 

   Ebben az évben ismét sikerült egy nagyon jó bált megvalósítani. Az ez évi 

bevételünk is közel 1.8 millió forint, melyet az SZMK és az iskola vezetésével 

egyeztetve klímaberendezésekre szeretnénk fordítani. Természetesen újra a 

gyerekek érdekeit vettük figyelembe, hiszen vannak szép számmal olyan termek, 

ahol elviselhetetlen a hőség. Ezt a problémát több gyermek és szülő is jelezte. 



      Köszönettel és hálával tartozom az SZMK minden tagjának, minden szülőnek, 

minden támogatónak és külön köszönet a DÖK vezetőjének, Olejnyik Évának, 

aki szintén lelkesen, tevékenyen segítette az SZMK munkáját. A megkezdett úton 

haladunk előre, segítve egymás munkáját, aminek reméljük, egyre több 

gyümölcse érik majd be. 
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